站点地图 |本站搜索 | į

首页	太院概况	专家学者	社科要闻	科研工作	党建工作	《学习与实践》	社科联学会工作
	-T. [20]90/20	< 20-1-11			JUNELLIF	(3-13-3220)	LINATALIF

当前位置: 首页 > 专家学者 > 副研究员(按姓氏笔画排序)

贾宝芬

2012-03-28

内容字号调整:

文字颜色: 1 打印内容



贾宝芬, 女, 1961年1月出生。1978年12月参加工作。2002年调入武汉市社会科学院, 2004年7月毕业于中共武汉市委党校经济管理专业(本科)。1999年取得金融类经济师资格。2007年取得高级经济师资格。

主要科研成果:

《在自主创新中增强企业生存发展能力》

《建立健全商业银行利率市场化管理机制》 《中国餐饮百强对武汉餐饮经济的启示》 《快速消费品营销市场发展趋势分析》 《中国金融年鉴编纂及发展趋势研究》

Jiabao Fen, female, was born in January 1961, started to work in December 1978. In 2002, she was transferred to Wuhan Academy of Social Sciences. In July 2004, she graduated from the Wuhan Municipal Party School, major in Economics and Management (Undergraduate). She obtained the financial economist qualification in 1999, and the senior economist qualification in 2007.

Main Achievements:

Enhance Survival and Development Capability in Independent Innovation Establishment of Market-oriented Management System of Commercial Banks Interest Rates Revelation of Chinese Top-100 Food Enterprises Catering Wuhan's Food Economy Market Trend Analysis of Fast Moving Consumer Goods Marketing Researching Codification and Development Trends of China Financial Yearbook

